
ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ JURŠINCI z dne 23. 2. 2023 

 

Prisotnost: glej listo prisotnosti 

                  

Opravičeno odsotni:  

Neopravičeno odsotni: Zlatka Knez, Maja Zupanič, Doris Lovrec in Iris Fras 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Zamenjava člana/-ice Sveta staršev v Svetu zavoda OŠ Juršinci. 

3. Učno-vzgojni uspeh ob koncu I. ocenjevalnega obdobja. 

4. Obravnava in sprejem sprememb Hišnega reda. 

5. Obravnava in sprejem sprememb Pravil šolskega reda. 

6. Obravnava in sprejem Vzgojnega načrta. 

7. Seznanitev z načrtom Obravnave in preprečevanja medvrstniškega nasilja. 

8. Seznanitev s cenami storitev. 

9. Razno. 

 

Ga. predsednica Vesna Krampelj je predstavila dnevni red. Na prošnjo ge. Silvije Šegula je bil 

spremenjen vrstni red dnevnega reda.    

 

Člani SS so soglasno potrdili dnevni red.   

 

K 1  

Ga. predsednica Vesna Krampelj  je prebrala zapisnik zadnje seje Sveta staršev.  

 

Člani Sveta staršev so z dvigom rok soglasno sprejeli zapisnik zadnje seje. 

 

Ga. predsednica je vprašala, kako je z delom za nadarjene.  

G. ravnatelj je povedal, da se dela na tem, kolikor je bilo možno, saj je načrtovano v LDN, bo 

pa še večji poudarek naslednje šolsko leto.  

 

 



K 2   

Ga. predsednica Upravnega odbora šolskega sklada Silvija Šegula je predstavila delovanje 

šolskega sklada. Povedala je, da je članom potekel mandat in da se morajo izvoliti novi člani 

ali potrditi stari. Ga. Žajdela je izrazila željo, da ne bo več predstavnica v Upravnem odboru  

šolskega sklada.  

Izvolili  so se  novi predstavniki Sveta staršev v Upravni odbor Šolskega sklada in sicer:  

Irena Mikl, Silvija Šegula, Anita Vindiš, Vesna Krampelj, Mihaela Rakuša in Doroteja Prejac. 

 

K 3    

Zamenjava predstavnice  SS v SZ. 

Ga. Nataša Žajdela Lah je sprejela funkcijo podžupanje, zato se mora izvoliti novi predstavnik 

iz SS v SZ.  Ga. predsednica je predlagala go. Mihaelo Rakuša.  

 

Sklep: Prisotni člani SS so se soglasno strinjali za go. Mihaelo Rakuša.  

 

K 4 

G. ravnatelj je predstavil učno-vzgojni uspeh v 1. redovalnem obdobju in povedal, da je en 

učenec neocenjen, 6  učencev ima negativne ocene. 

 

K 5 

G. ravnatelj je povedal, da smo imeli 14. 12. 2022 inšpekcijski pregled zaradi medvrstniškega 

nasilja. Inšpektorica  je pregledovala dokumentacijo o delovanju. Povedala je, da smo pravilno 

ravnali. Ugotovila je nekaj napak v pravilih Hišnega reda (ki so bila sprejeta septembra 2022), 

zato so se morali narediti popravki. 

Ponovno se sprejemajo pravila Hišnega reda. - priloga 

 

Sklep: Prisotni člani so  Hišni red soglasno sprejeli.     

 

K 6    

Tudi pri Pravilih šolskega reda je odkrila nekaj napak. Napake so se popravile in se sprejmejo    

nova Pravila šolskega reda. - priloga 

 

Sklep: Prisotni člani so Pravila šolskega reda soglasno sprejeli. 

 



 

K 7 

G. ravnatelj je objasnil, da je bil januarja v obravnavi Vzgojni načrt, ki se je popravil. -priloga 

 

Sklep: Prisotni člani so sprejeli Vzgojni načrt. 

 

K 8   

G. ravnatelj je povedal, da je medvrstniško nasilje še vedno prisotno, vendar je več psihičnega 

kot fizičnega nasilja. 28. 2. bo za starše predavanje o medvrstniškem nasilju. Predaval bo dr. 

Mitja Muršič. 

 

G. ravnatelj je povedal, da mlajši učenci izzivajo starejše učence. 

 

Ga. Mihaela Rakuša je povedala, da se pri malici v jedilnici družijo  samo določeni učenci, 

druge pa izključujejo. 

 

G. ravnatelj je povedal, da se trudijo, da ne bi prihajalo do razlik in da bi se več pogovarjali 

učenci med sabo in tudi s starši.   

 

K 9          

G. ravnatelj je predstavil nove cene prehrane zaradi podražitev. Veliko hrane že kupujemo pri 

lokalnih. Malica za učence ostane ista: 0,90 €, saj jo določi MIZŠ. Tudi ekonomska cena vrtca 

se bo spremenila, ki pa jo mora sprejeti Občinski svet. 

 

K 10  

Ga. Rakuša  je pohvalila avtobusni prevoz in da so zelo zadovoljni.  

Izpostavila je tudi dejavnosti učencev. Nekateri učenci bi želeli obiskovati več dejavnosti, 

vendar se pokrivajo eni z drugimi. 

G. ravnatelj je povedal, da je zelo težko narediti urnik, da bi vsem ustrezal. Bo pa naslednje 

šolsko leto poskusil drugače urediti.  

 

 

Zapisala:                                                                                  Predsednica Sveta staršev: 

Helena Bezjak                                                                           Vesna Krampelj  


